
 

 

Styrelseberättelse 1910 – 1911 
Den vid föreningens årsmöte den 20 april 1910 valda styrelsen får härmed framlägga berättelse öfver 

sin och förningens verksamhet. 

Efter valet konstituerade sig styrelsen på följande sätt: Ordförande C. Hellberg, vice ordförande N. A. 

Hedjersson, sekreterare J. af Klercker, skattmästare B. Walla, expeditionschef V. N. Petzén, intendent 

C. Wilhelmsson, klubbmästare A. Norling och O. Bomgren, vice sekreterare G. Frykman, vice 

skattmästare E. Ekberg samt styrelseledamot utan funktion B. Nylund. I styrelsens sammansättning 

under året har inträffat den förändringen, att skattmästaren hr. B. Walla på grund av bristande tid afgick 

den 1/1 1911 och hans åligganden ha sedan omhänderhafts af hr. V.N. Petzén. 

Föreningens ekonomiska ställning har under året ytterligare konsoliderats, men föreningens tillgångar 

ha till större delen placerats i den idrottsplats, som är under anläggning vid Tranebergsbro. 

Föreningens medlemsantal var vid föregående årsmöte 833. För närvarande uppgår det till 35 ständiga, 

859 äldre och 168 yngre aktiva, s:a 1062. Härtill kommer ledamöter i damafdelningen samt passiva till 

ett antal af omkring 100. 

Styrelsens förnämsta arbete under året har varit anskaffandet af idrottsplats. Straxt efter det styrelsen 

blifvit vald började den nämligen se sig om efter lämplig plats för en dylik och efter noggranna och 

omfattande undersökningar stannade styrelsen vid ett af Stockholms landtegendomsnämnd erbjudet 

område i Bromma socken belägen straxt på andra sidan om Tranebergsbro. Ett preliminärt kontrakt 

uppgjordes mellan D.I.F. och landtegendomsnämnden på för D.I.F. goda villkor. Detta kontrakt blef af 

D.I.F. godkänt på allmänt sammanträde den 4 aug 1910 samt af Stockholms stadsfullmäktige i 

september s. år. Stadsfullmäktige anvisade samtidigt ett belopp af högst 12.000 kr till områdets 

planering och beläggande med gräsyta. Styrelsen gick sedan i författning om uppgörandet af ritningar, 

hvilka funno gillande af experter på området. Arbetet med planeringen tog sin början i november och 

tack vare den under vintern rådande blida väderleken kunde det fortgå utan afbrott hela vintern samt 

afslutades i dagarne. Planket samt stängslet rundt fotbollplanen skall börja uppföras så fort föreningen 

godkänt de af styrelsen härför träffade dispositionerna. För uppförandet af erforderlig läktare har 

styrelsen äfven träffat dispositioner, men härtill behöfdes att föreningens medlemmar hjälpte till med 

anskaffandet af penningmedel. Under sommaren hoppas styrelsen kunna öppna idrottsplatsen. 

Bland öfvriga arbeten styrelsen utfört märkes förslag till nya stadgar. De gamla stadgarne ha genom 

föreningens hastiga utveckling blifvit odugliga och därför har styrelsen utarbetat ett förslag till nya, 

som nu framläggas för föreningen. I samband härmed vill styrelsen framhålla att medaljreglemente 

bör utarbetas, men styrelsen har icke hunnit med att uppgöra förslag härtill. 

Den 4-7 november 1910 hade föreningen sin femte basar, som var talrikt besökt och lämnade en 

ganska god behållning. Det synes dock styrelsen som om tombolor numera förlorat sin dragningskraft. 

Föreningens verksamhetsfält har under året ökats med att omfatta brottning och under vintern 1911 

bildades en brottningsafdelning. Det är på tal att denna äfven skall omfatta atletik och styrelsen ligger 

i underhandling med en af våra förutvarande främsta atletikklubbar om dennas upplärning och inträde 

i D.I.F. 

I år kunde föreningen fira 20-årsminnet af sin tillvaro och detta gjordes vid en fäst på Saltsjöbadens 

restaurant i samband med internationella täflingar. Under den lyckade fästen hyllades föreningen af 

olika idrottskorporationer med tal och telegram. Meningen hade varit att en 20-årsbok skulle ha 

utkommit till fästen, men då denna blifvit betydligt mer omfattande än som beräknats, måste 

utgifvandet däraf anstå till under loppet af detta år. 



 

 

Det idrottsliga arbetet inom föreningen har under året pågått med ökad energi och på alla områden 

har föreningens medlemmar uppnått glänsande resultat. Dessa äro visserligen redan kända, men vi 

göra dock en kort öfversikt. 

Fotboll 
Intet föregående år har att uppvisa så vackert resultat i fotboll som säsongen 1910. Föreningens lag 

deltog i täflingarne om Corinthian bowl, distriktsmästerskapet för Stockholm – Upplands distrikt, 

serien inom samma distrikt, Wikanders sköld samt Svenska mästerskapet och hemförde segern i 

samtliga täflingar utom Svenska mästerskapet, där laget i finalen blef slaget. 

Laget hade äfven tillfälle att flera gånger möta utländska framstående lag. I Stockholm spelade det 

sålunda mot K. B. från Köpenhamn och resultatet blef efter en vacker match (?). 

Under pingsten mötte laget det utmärkta engelska laget från Liverpool F. C. Och dessa segrade knappt 

med 2-0. På hösten anordnade D.I.F. två matcher mellan Berlin Viktoria och svenska lag. I den första 

segrade B. V. öfver I.F.K. Upsala och i den andra D.I.F. öfver B. V. med 3-2. 

Allmän idrott 
Den allmänna idrotten ha af föreningens medlemmar omfattats med stort intresse och resultaten ha 

också blifvit utmärkta. Under våren 1910 egnade sig medlemmarne företrädesvis åt terränglöpning 

och därvid eröfrades ett stort antal såväl lag som enskilda pris. Under sommaren kommo framgångarne 

slag i slag och inom alla grenar af den fria idrotten gjorde sig djurgårdarne gällande. De eröfrade priser 

utom i Stockholm äfven i Malmö, Norrköping, Göteborg, Norrtelje, Eskilstuna. I 

distriktsmästerskapstäflingen hemfördes följande mästerskap: löpning 400 m af G. Stenkvist, löpning 

10.000 m af B. Ohlsson, trestegshopp af E. Almlöf. diskuskastning och kulstötning af E. Nilsson samt 

släggkastning af C. Jahnzon. 

Svenskt mästerskap i kulstötning eröfrades af E. Nilsson. Denne har äfven satt nya svenska rekord i 

kulstötning och diskuskastning bästa hand. 

Skidlöpning 
Under vintern 1911 var Stockholm lindrigt gynnat af snö men trots detta har föreningens löpare 

deltagit i ett flertal täflingar både i Stockholm och landsorten. Alla distriktsmästerskapen hemfördes af 

djurgårdare. E. Olsson tog hand om komb. samt Albin Sandström terräng. Svenska mästerskapen i back-

och komb. tog likaledes E. Olsson och budkafletäfl. hemfördes af D.I.F:s lag bestående af  Hedjersson 

och de två yngre bröd. Sandström. 

Sleipnerpokalen (?) pris för stafettlöp St – Djursh eröfrades för alltid  av lag best af P. Mattsson, B. 

Jakobsson, C. Wilhelmsson och E. Olsson trots osedvanligt stark konkurrens. Fiskartorpspokalen eröfr 

af N. Lind. Vid D.I.F:s int jubil täfl deltogo tre norrmän. Andersen (?) hemförde 1-2 o 4 pris i komb 

löpning. Däremot blefvo de slagna af Ljung (?) i backlöpningen. En af D.I.F:s medlem E. Schumann har 

på ett utmärkt sätt representerat Sverige vid skidtäflingar i Frankrike. Några beaktansvärda nederlag 

finnes dock att anteckna. Sålunda blef D.I.F:s lag slaget vid såväl täflingar om Prins Vilhelms pokal som 

Gustav Vasastoden. Detta bör uppmuntra till energiskt arbete. 

Bandy 
Äfven vintern 1911 hade D.I.F. ett utmärkt bandylag som spelade sig fram till finalen i såväl täflingen 

om distrikts- som svenska mästerskapet. I bägge finalerna gick dock segern till Uppsalakamraternas 

lag. 



 

 

Cykel 
Sommaren 1911 hade D.I.F. en trupp utmärkta banryttare, som eröfrade de flesta och bästa priserna 

vid bantäflingar. Mästerskapet på 1.000 m eröfrades af T. Carlsson. Själf anordnade D.I.F. sin sedvanliga 

täfling Stockholm – Enköp – St samt flera täflingar på bana. 

Lawntennis 
Spelet inom föreningen har under vintern legat nere på grund af bristande tillgång på banor men 

återupptages nu med förnyad och förstärkt energi af D.I.F:s stora trupp tennisspelare. 

Simning 
Om simning gäller liksom föregående år att föreningens simmare representerat sina specialklubbar, 

hvarför några resultat icke här finnas att anteckna. 

Skridskoåkning 
Detsamma gäller äfven skridskoåkning, där dock D.I.F. vid ett par tillfällen varit representerat på ett 

utmärkt sätt. 


